
Geachte,  

Na het behalen van het jacht examen in 2005 heb ik mij altijd ingezet om een goede wildstand in 

mijn jacht veld te hebben.  

Dit betekend goed overleg met grondgebruikers voeren om een goede inschatting te maken tussen 

wildstand en te verwachten schade aan gewassen e.d.  

Vele uren in het veld doorbrengen om te observeren zodat er een goed inzicht in de wildstand is.  

Tevens tellingen uitvoeren die blijkbaar door de politiek ter zijde geschoven worden.  

Uit mijn persoonlijk tellingen blijkt niet dat de hazenstand afneemt in mijn jachtveld.  

Wat de konijnen stand betreft deze fluctueert door de jaren heen. Als er veel zitten zullen deze straf 

bejaagd moeten worden daar er anders binnen de kortste keren ziektes zoals myxomatose de kop op 

steken. Dit resulteert dus in onnodig lijden van deze dieren. Dan heb ik de schade die konijnen aan 

kunnen richten nog buiten beschouwing gelaten. In de jaren dat er weinig konijnen zijn zal er 

minimaal tot niet op gejaagd worden. Door een landelijk sluiting van de jacht op het konijn is deze op 

maat oplossing niet meer mogelijk.  

Er is geen aanleiding of juridische noodzaak voor deze uiterst ingrijpende maatregel. Daarom het 

zeer indringende verzoek af te zien van dit niets verbeterende, juist problemen opleverende plan. Of 

dit op zijn minst aan te houden en te betrekken bij het zorgvuldiger traject rond faunabeheer dat u 

komende periode toch al van plan bent. Échte verbeteringen realiseert u in samenwerking met 

27.000 gemotiveerde groene vrijwilligers: de jagers! 


